

CONCERT HIGHLIGHTS

音樂會
轉播精選

CONCERT ON 4
四台音樂會

27.6 /2024
THU 四
8:00PM

REPEAT 重播
3.7.2024
WED 三 3:00PM

Fazil Say
薩爾
© Fethi Karaduman

Chamber Music from Switzerland – A Standout Interpretation of the 'Goldbergs' 來自瑞士的室樂 —— 「哥德堡」的傑出詮釋

About two decades have passed since the Turkish pianist and composer Fazil Say first tackled Bach. But when the pandemic halted his touring, Say took the time to finally immerse himself in the legendary *Goldberg Variations*. He has said, 'The fact that this work has been performed hundreds of times and sounded different every time attests to how sublime the construction of the work really is.' His own recording was released in 2022. Here he performs the epic work in the Fondation Pierre Gianadda – Martigny, Switzerland, recorded on 18 October 2023.

土耳其鋼琴家兼作曲家薩爾演繹音樂之父巴赫的音樂長達近二十年。疫情使他的巡迴演出暫停，正好是薩爾沉浸在傳奇作品《哥德堡變奏曲》的契機。他說：「即使這部作品已經被演奏過百次，每次聽起來還是不一樣，足以證明《哥德堡變奏曲》的構造確實令人讚嘆。」他於2022年推出了此作的錄音，而這場音樂會則於2023年10月18日在瑞士馬蒂尼皮埃爾賈納達基金會博物館舉行。

Recorded at
Fondation Pierre Gianadda,
Martigny, Switzerland
on 18/10/2023

2023年10月18日
瑞士馬蒂尼皮耶·賈納達
基金會博物館錄音

▶ PROGRAMME INFO & ARCHIVE
節目資料及重溫

Web archive is available for 30 days
本節目將提供三十日網上重溫